

The President

**His Majesty King Charles III
& the Royal Family**
Buckingham Palace
London
United Kingdom

N/Ref : Cab/CF-JW

ESDS 1444 07

Amiens,

10 MAI 2023

Your Majesty,

On behalf of the Somme Departmental Council, I would like to convey my warmest and most sincere congratulations on the occasion of Your Majesty's Coronation, on Saturday 6 May 2023 at Westminster Abbey, the heart of the British Monarchy for nearly a thousand years.

As one can recall, the 20th century has forever bounded our territory and the British people. The Battle of the Somme, from July 1st to November 18th 1916, one of the deadliest of the First World War, leaves us with memorials, relics and above all, eternal gratitude to the United Kingdom and the Commonwealth.

Every 1st of July, the Somme remembers.

I would be honoured to welcome you to the Franco-British memorial of Thiepval, in our department, to commemorate together these soldiers who died for our freedom.

Renewing my congratulations and in hope that these few words will grab your attention, please receive, your Majesty, my most respectful greetings.

The President of the Somme
Departmental Council



Stéphane HAUSSOULIER

Le Président

**Sa Majesté le Roi Charles III
& la famille royale**
Palais de Buckingham
Londres
Royaume-Uni

N/Ref : Cab/CF-JW

Amiens, le **10 MAI 2023**

Majesté,

Au nom du Conseil départemental de la Somme et en mon nom personnel, je tiens à vous adresser mes plus sincères félicitations suite à votre couronnement, le samedi 6 mai 2023 à l'Abbaye de Westminster, cœur de la monarchie britannique depuis près d'un millénaire.

Vous le savez, le XXème siècle a lié à jamais le département de la Somme et le peuple britannique. Le souvenir de la Bataille de la Somme, du 1^{er} juillet au 18 novembre 1916, l'une des plus meurtrières de la Première Guerre mondiale, nous laisse monuments commémoratifs, vestiges mais surtout reconnaissance éternelle envers le Royaume-Uni et les pays du Commonwealth.

Chaque 1^{er} juillet, la Somme se souvient.

Aussi, je serais tout particulièrement honoré de vous accueillir au mémorial franco-britannique de Thiepval, dans notre département, pour commémorer ensemble ces soldats, morts pour notre liberté.

Vous renouvelant toutes mes félicitations, et dans l'espoir que ces quelques mots sauront trouver votre attention, veuillez recevoir, Majesté, mes plus respectueuses salutations.

Le Président du Conseil départemental
de la Somme



Stéphane HAUSSOULIER

Conseiller départemental du canton
Abbeville II